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Protokół nr 27/2025  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 7 marca 2025 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Maciej Bryś  - Przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

4. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu 

5. Pan Piotr Kędzia  - członek Zarządu        

   

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel     - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pan Karol Bednarski    - Komendant Powiatowej Państwowej Straży 

        Pożarnej  w Wieluniu (Komendant PPSP 

        w Wieluniu) 

4. Pan Grzegorz Kurek   - Komendant Powiatowy Policji w Wieluniu 

        (Komendant PP w Wieluniu)  

5. Pan Grzegorz Łuczak   - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

        (PLW w Wieluniu) 

6. Pani Patrycja Świtalska               - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

         Społecznych Starostwa Powiatowego 

         w Wieluniu   
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7. Pani Anna Freus     - dyrektor Samodzielnego Publicznego  

         Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu 

        (SP ZOZ w Wieluniu) 

8. Pani Beata Korczewska   - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

        Rodzinie w Wieluniu (PCPR w Wieluniu) 

 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie XXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o stanie bezpieczeństwa Powiatu Wieluńskiego w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej w 2024 r. – temat sesyjny. 

5. Przyjęcie sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu  

z działalności w roku 2024 oraz informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego Powiatu Wieluńskiego w 2024 r. – temat sesyjny. 

6. Zapoznanie z informacją Powiatowego Lekarza Weterynarii w Wieluniu o stanie 

bezpieczeństwa sanitarno- weterynaryjnego na terenie powiatu wieluńskiego  

w 2024 roku - temat sesyjny. 

7. Przyjęcie sprawozdania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z realizacji „Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu 

na lata 2024-2026” za okres VII-XII 2024 r. – temat sesyjny. 

8. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.01.2025 r. 

sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 27.02.2025 r.  

9. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o realizacji zadań statutowych, dostępności i poziomie 

udzielanych świadczeń zdrowotnych w SP ZOZ za 2024 r. – temat sesyjny. 
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10. Przyjęcie sprawozdania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego i planu inwestycyjnego  

SP ZOZ w Wieluniu za 2024 r.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie podziału środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających na teren 

powiatu wieluńskiego wg algorytmu w 2025 r. na realizację zadań określonych  

w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 

zatrudnianiu osób niepełnosprawnych - temat sesyjny. 

12. Przyjęcie sprawozdania kierowników jednostek organizacyjnych z zawartych 

umów oraz przeprowadzonych prac budowlanych i remontowych w roku 2024. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

szczegółowych warunków korzystania z nieruchomości stanowiących własność 

Powiatu Wieluńskiego oddanych w trwały zarząd powiatowym jednostkom 

organizacyjnym. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie porozumienia do umowy dzierżawy z dnia 15 listopada 2022 roku  

– dot. zawarcia porozumienia do umowy dzierżawy, w związku ze zmniejszeniem 

powierzchni dzierżawy do łącznej powierzchni 0,7147 ha obręb Jasna Góra, 

gmina Mokrsko. 

15. Przyjęcie informacji Dyrektora Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach w sprawie zawarcia aneksu do umowy najmu lokalu 

mieszkalnego.  

16. Przyjęcie informacji o realizacji inwestycji powiatowych w 2024 roku – temat 

sesyjny. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia oraz 

przedłożenia Radzie Powiatu w Wieluniu sprawozdania z realizacji „Programu 

współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 2024 z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” – temat 

sesyjny. 
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18. Zapoznanie z pismem Przewodniczącego Powiatowej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego w Wieluniu dotyczącym podjęcia działań w sprawie odwołania 

członków Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia rezygnacji 

członka Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu 

 – dot. rezygnacji Pani Joanny Skotnickiej- Fiuk. 

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia rezygnacji 

członka Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu 

 – dot. rezygnacji Pana Roberta Grabowskiego.  

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie wskazania 

przedstawicieli Rady Powiatu w Wieluniu na członków Powiatowej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu na kadencję w latach 2023-2026. 

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu pełnomocnictwa 

do samodzielnego reprezentowania Powiatu Wieluńskiego w związku z udziałem 

szkoły w programie Erasmus +.  

23. Podpisanie przez Zarząd Powiatu w Wieluniu bilansu z wykonania budżetu 

powiatu za rok 2024. 

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu. 

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2025-2036. 

28.  Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Kozłowo na realizację zadania inwestycyjnego „Budowa Szkoły 

Podstawowej w Szkotowie”. 

29. Sprawy bieżące.  
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30. Wolne wnioski.  

31. Zamknięcie XXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pkt 1 

Otwarcie XXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył  

XXVII posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 4 członków Zarządu Powiatu, 

zatem wszystkie decyzje podjęte przez Zarząd będą miały moc obowiązującą.  

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

uwagi do porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

porządku obrad. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Piotr Kędzia). 
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Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o stanie bezpieczeństwa Powiatu Wieluńskiego w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej w 2024 r. – temat sesyjny. 

5. Przyjęcie sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu  

z działalności w roku 2024 oraz informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego Powiatu Wieluńskiego w 2024 r. – temat sesyjny. 

6. Zapoznanie z informacją Powiatowego Lekarza Weterynarii w Wieluniu o stanie 

bezpieczeństwa sanitarno- weterynaryjnego na terenie powiatu wieluńskiego  

w 2024 roku - temat sesyjny. 

7. Przyjęcie sprawozdania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z realizacji „Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu 

na lata 2024-2026” za okres VII-XII 2024 r. – temat sesyjny. 

8. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.01.2025 r. 

sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 27.02.2025 r.  

9. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o realizacji zadań statutowych, dostępności i poziomie 

udzielanych świadczeń zdrowotnych w SP ZOZ za 2024 r. – temat sesyjny. 

10. Przyjęcie sprawozdania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego i planu inwestycyjnego  

SP ZOZ w Wieluniu za 2024 r.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie podziału środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających na teren 

powiatu wieluńskiego wg algorytmu w 2025 r. na realizację zadań określonych  

w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 

zatrudnianiu osób niepełnosprawnych - temat sesyjny. 
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12. Przyjęcie sprawozdania kierowników jednostek organizacyjnych z zawartych 

umów oraz przeprowadzonych prac budowlanych i remontowych w roku 2024. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

szczegółowych warunków korzystania z nieruchomości stanowiących własność 

Powiatu Wieluńskiego oddanych w trwały zarząd powiatowym jednostkom 

organizacyjnym. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie porozumienia do umowy dzierżawy z dnia 15 listopada 2022 roku  

– dot. zawarcia porozumienia do umowy dzierżawy, w związku ze zmniejszeniem 

powierzchni dzierżawy do łącznej powierzchni 0,7147 ha obręb Jasna Góra, 

gmina Mokrsko. 

15. Przyjęcie informacji Dyrektora Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach w sprawie zawarcia aneksu do umowy najmu lokalu 

mieszkalnego.  

16. Przyjęcie informacji o realizacji inwestycji powiatowych w 2024 roku – temat 

sesyjny. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia oraz 

przedłożenia Radzie Powiatu w Wieluniu sprawozdania z realizacji „Programu 

współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 2024 z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” – temat 

sesyjny. 

18. Zapoznanie z pismem Przewodniczącego Powiatowej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego w Wieluniu dotyczącym podjęcia działań w sprawie odwołania 

członków Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia rezygnacji 

członka Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu 

 – dot. rezygnacji Pani Joanny Skotnickiej- Fiuk. 

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia rezygnacji 

członka Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu 

 – dot. rezygnacji Pana Roberta Grabowskiego.  

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie wskazania 
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przedstawicieli Rady Powiatu w Wieluniu na członków Powiatowej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu na kadencję w latach 2023-2026. 

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu pełnomocnictwa 

do samodzielnego reprezentowania Powiatu Wieluńskiego w związku z udziałem 

szkoły w programie Erasmus +.  

23. Podpisanie przez Zarząd Powiatu w Wieluniu bilansu z wykonania budżetu 

powiatu za rok 2024. 

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu. 

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2025-2036. 

28.  Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Kozłowo na realizację zadania inwestycyjnego „Budowa Szkoły 

Podstawowej w Szkotowie”. 

29. Sprawy bieżące.  

30. Wolne wnioski.  

31. Zamknięcie XXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o stanie bezpieczeństwa Powiatu Wieluńskiego w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej w 2024 r. – temat sesyjny. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Pana Karola 

Bednarskiego, Komendanta PPSP w Wieluniu. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie 

zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o stanie bezpieczeństwa Powiatu Wieluńskiego w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej w 2024 r. – temat sesyjny (głosowało 4 członków Zarządu 

Powiatu, nieobecny Pan Piotr Kędzia). 

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 5 

Przyjęcie sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu  

z działalności w roku 2024 oraz informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego Powiatu Wieluńskiego w 2024 r. – temat sesyjny. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Pana 

Grzegorza Kurka, Komendanta PP w Wieluniu. Zapytał, czy są pytania. Zgłosił się 

Pan Krzysztof Dziuba. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie ma 

pytania, ale prośbę do Pana Komendanta, ponieważ dyrektorzy szkół podległych pod 

Starostwo proszą o zorganizowanie spotkania z Panem Komendantem wraz  

z policjantami dzielnicowym, z terenu, pod który podlegają szkoły, ponieważ 

występują problemy, które chcieliby wspólnie omówić. 

Pan Grzegorz Kurek – Komendant PP w Wieluniu powiedział, że jako 

komenda otrzymują dużo próśb od szkół i każda taka prośba jest realizowana. Dodał, 

że w obecnym czasie znajdują się dwie osoby w komórce do spraw nieletnich oraz 

policjanci dzielnicowi. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że zależy  

na jednym spotkaniu z wszystkimi dyrektorami, ponieważ problemy się powtarzają.  
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Pan Grzegorz Kurek – Komendant PP w Wieluniu zapytał, czy to spotkanie 

będzie z udziałem władz starostwa.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tak  

i spróbuje ustalić z kierownikami jednostek podległych dogodny termin. 

Pan Grzegorz Kurek – Komendant PP w Wieluniu odpowiedział, że bardzo 

chętnie będzie uczestniczył w takim spotkaniu. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu z działalności w roku 

2024 oraz informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego Powiatu 

Wieluńskiego w 2024 r. – temat sesyjny (głosowało 4 członków Zarządu Powiatu, 

nieobecny Pan Piotr Kędzia). 

Sprawozdanie ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 6 

Zapoznanie z informacją Powiatowego Lekarza Weterynarii w Wieluniu o stanie 

bezpieczeństwa sanitarno- weterynaryjnego na terenie powiatu wieluńskiego  

w 2024 roku - temat sesyjny. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd Powiatu zapoznał  

się z informacją w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Powiatowego Lekarza 

Weterynarii w Wieluniu o stanie bezpieczeństwa sanitarno- weterynaryjnego  

na terenie powiatu wieluńskiego w 2024 roku - temat sesyjny. 

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował gościom 

za obecność na posiedzeniu i zapytał, czy są pytania. Zgłosił się Pan Karol 

Bednarski, Komendant PPSP w Wieluniu. 

Pan Karol Bednarski – Komendant PPSP w Wieluniu powiedział, że trwa 

rozbudowa części garażowej z częścią socjalną w siedzibie wieluńskiej straży. 

Zapytał, czy jest możliwe uzyskanie jakiegoś dofinansowania. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że zostało 

uzgodnione, że przy podziale nadwyżki budżetowej, o ile ona wystąpi, zostanie 

przekazane dofinansowanie. 

Pan Karol Bednarski – Komendant PPSP w Wieluniu zapytał, kiedy można 

się spodziewać decyzji. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że w kwietniu. Powiedział, że to samo dotyczy samochodu, który ma otrzymać 

Komenda Powiatowa Policji w Wieluniu. Poinformował, że wieluńska policja 

otrzymała propozycję z Komendy Wojewódzkiej Policji w Łodzi zakupu samochód 

typu furgon, który kosztuje 400 tys. zł, ale 200 tys. zł otrzymają z Komendy 

Wojewódzkiej, a 200 tys. zł należy pozyskać od samorządów. Prosi o skierowanie  

w tej sprawie oficjalnego pisma do Zarządu Powiatu. 

 

 

 Pkt 7 

Przyjęcie sprawozdania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z realizacji „Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu  

na lata 2024-2026” za okres VII-XII 2024 r. – temat sesyjny. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Annę 

Freus, dyrektor SP ZOZ w Wieluniu oraz Panią Patrycję Świtalską, kierownik 

Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych. Zapytał, czy są pytania. Zgłosił się Pan 

Krzysztof Dziuba. 



12 
 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że budzą 

wątpliwości niskie wyniki poszczególnych oddziałów. Zapytał, czy jest nadzieja,  

że się to zmieni. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu zapytała, o których 

dokładnie mowa. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w większości 

oddziały posiadają ujemny wynik finansowy. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że to zależy 

od finansowania oraz terminu finansowania. Powiedziała, że jeśli wziąć pod uwagę 

oddział urazowo- ortopedyczny nie została jeszcze wystawiona faktura na kwotę 

1300 tys. zł za endoprotezy, jeśli Narodowy Fundusz Zdrowia (NFZ) pozwoli 

wyfaktrurować to się to stanie, jeśli nie to odbędzie się to ręcznie. Dodała, że minister 

zdrowia ogłosiła, że za nadwykonania limitowane również będzie płacone, ale NFZ 

przedstawił aneksy, które stanowią o niepełnej refundacji, na co szpitale się nie 

godzą, w związku z tym wynikła dyskusja pomiędzy szpitalami, a ministerstwem 

zdrowia. Zaznaczyła, że jest to przychód, który szpital powinien otrzymać. 

Powiedziała, że w przypadku poradni również nie wszystkie przychody zostały 

wyfakturowane. Nadmieniła, że wystawić fakturę mogą elektronicznie dopiero wtedy, 

gdy otrzymają aneksy z NFZ, stąd to uwarunkowanie. Dodała, że jeśli mowa  

o najgorszym wyniku, to jest to oddział ginekologiczno- położniczy, który jest 

powiązany z liczbą urodzeń, dlatego że wycena procedur ginekologicznych, których 

jest bardzo dużo, ale są nisko wycenione. Podkreśliła, że porody są bardzo wysoko 

wycenione, co powoduje, że spadek liczby porodów odbija się na wyniku. 

Powiedziała, że zarówno oddział noworodkowy jak i ginekologiczno- położniczy  

w zakresie prowadzenia kobiet ciężarnych, nie otrzymują żadnych środków oraz za 

opiekę nad noworodkami, tylko za poród NFZ przekazuje środki. Dodała,  

że poddane analizie zostało wyjście z koordynowanej opieki nad kobietami w ciąży 

(KOC), jednak na ten moment nie jest to brane pod uwagę, ale można zastanowić się 

jeszcze nad tą kwestią.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy zmiana 

poziomu referencyjności w tym przypadku nie okazałaby się być pomocna.  

Pani Anna Freus- dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że również 

nie przyniesie pożądanych efektów, ale jest poddawana analizie i jeśli zauważy 

zasadność, to zwróci się do Zarządu. Dodała, że również oddział internistyczny jest 
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niedoszacowany, a płatność ze strony NFZ w przypadku pobytu pacjenta i chorób 

wielonarządowych, Fundusz zwraca z jedną oraz nie płaci, gdy pacjent wróci  

do szpitala w okresie krótszym niż 14 dni. Dodała, że w tym przypadku szeroka 

diagnostyka się nie zwraca. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu z realizacji „Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu  

na lata 2024-2026” za okres VII-XII 2024 r. – temat sesyjny (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Piotr Kędzia).  

Sprawozdanie ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 8 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.01.2025 r. sporządzoną wg stanu 

księgowego na dzień 27.02.2025 r. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

Annie Freus, dyrektor SP ZOZ w Wieluniu. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd Powiatu zapoznał się  

z przedmiotową informacją. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie 

zobowiązań i należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu na dzień 31.01.2025 r. sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 

27.02.2025 r. 

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 9  

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o realizacji zadań statutowych, dostępności i poziomie 

udzielanych świadczeń zdrowotnych w SP ZOZ za 2024 r. – temat sesyjny. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

Annie Freus, dyrektor SP ZOZ w Wieluniu. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że prosi  

by Pani dyrektor przyjrzała się pracy poradni K, ponieważ wielu mieszkańców 

zgłasza uwagi, w związku z funkcjonowaniem tej poradni. Powiedział, że istnieje 

opinia, iż od wielu lat nic się tam nie zmieniło na lepsze. Dodał, że ostatnio jedna  

z mieszkanek zgłosiła mu swoją sytuację, że nie była nigdy wcześniej w tej poradni, 

była umówiona telefonicznie na konkretną godzinę i myślała, że zostanie przyjęta  

o tej godzinie. Nadmienił, że mieszkanka ta czekała ponad dwie godziny i nie została 

przyjęta, ponieważ musiała udać się do pracy, a wiele pacjentek czekało nie 

przyjętych jeszcze przed nią. Prosi by ten problem rozwiązać, ponieważ jego 

zdaniem nie funkcjonuje ta poradnia tak, jak powinna. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że zwróci 

uwagę na ten problem. Dodała, że rejestracja została już ujęta w rejestracji ogólnej 

poradni, więc pracują tu osoby, które zajmują się wyłącznie rejestracją  

i zarządzaniem kolejkami oczekujących pacjentów do poradni i teraz te obszary będą 
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dopracowywane. Zaznaczyła, że dotychczas była rejestracja bezpośrednio  

na oddziale i występowały problemy z kontaktem i umówieniem się na konkretny 

termin. Podkreśliła, że zwiększyła się liczba przyjętych pacjentów i będzie dalej 

wzrastać, ponieważ większość lekarzy zatrudnionych na oddziałach ma w swoim 

zakresie obowiązków również pracę w poradniach. Powiedziała, że zwróci uwagę  

na funkcjonowanie poradni oraz na zapisywanie pacjentów na konkretne godziny 

oraz pojawiające się przesunięcia w czasie.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział,  

że te problemy rzutują na wybór szpitala w przypadku porodu, ponieważ jeśli 

pacjentka na tym etapie spotyka się ze słabą organizacją, to w efekcie nie wybiera 

wieluńskiego szpitala, a przekłada się z kolei na liczbę porodów, gdzie ich  

liczba w ubiegłym roku była w okolicach 400.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że zauważa, że w tym zakresie jest jeszcze dużo pracy przed całym zespołem 

szpitala, ale nie ukrywa, że do tej pory w tym zakresie skarg nie było, co nie zmienia 

faktu, 

że pacjenci częściej wybierają władze samorządowe niż dyrekcję szpitala  

żeby zgłosić uwagi. Podkreśliła, że przyjrzy się tej sytuacji, ponieważ wszystkim 

zależy by szpital dobrze funkcjonował i zamysł przesunięcia rejestracji miał służyć 

poprawie jakości. Dodała, że pozyska informacje od osób tam pracujących, a lekarze 

również mają zapisy w umowach stanowiące o pracy w poradniach, jednak 

niechętnie chcą tam przyjmować, zwłaszcza jeśli mowa o lekarzach w poradni 

specjalistycznej z zakresu ginekologii, ponieważ posiadają własne prywatne 

gabinety. Zdaje sobie sprawę z istniejącego problemu i poszukuje rozwiązania, choć 

formalnie i organizacyjnie jest to rozwiązane.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział,  

że w tym momencie ukazuje się brak kultury ze strony lekarzy i personelu średniego 

w poradni k. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że sam ostatnio 

korzystał z jednej poradni w wieluńskim szpitalu i zastanawia się, czy wszyscy 

pacjenci muszą być zapisani na 30 minut wcześniej przed rozpoczęciem dyżuru 

lekarza. Powiedział, że skutkuje to tym, że sporo osób czeka w kolejce, która się 

automatycznie wydłuża, a pacjenci się denerwują. Dodał, że może warto zapisywać 

pacjentów w okresie co 30 minut 3 osoby, ponieważ powstaje niepotrzebny chaos  
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i tłok. Podkreślił, że jeśli lekarz się spóźnia, to pacjenci są dodatkowo 

poddenerwowani.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że przyjrzy 

się pracy poradni oraz porozmawia z lekarzami, ponieważ z paniami rejestrującymi 

odbyła rozmowę, bo docierały podobne kwestie. Dodała, że każda poradnia rządzi 

się swoimi prawami w zakresie umawiania na konkretne godziny lub nie i jest  

to uzależnione od lekarza i jego sugestii.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że bezsensowne 

jest zapisanie wszystkich pacjentów na jedną godzinę. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że zauważają pewne spostrzeżenia po ostatniej reorganizacji kwestii rejestracji 

pacjentów i będą podjęte działania w tej sprawie.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział,  

że są lekarze, którzy obsługują prywatne gabinety i tam każdy pacjent jest zapisany 

na konkretną godzinę z możliwością lekkich opóźnień, ale ten system funkcjonuje 

dobrze. Dodał, że najczęściej taką rejestrację prowadzą sami lekarze z pomocą 

jednej osoby, a w szpitalu jest więcej osób odpowiedzialnych za ten proces  

i dlaczego tu pacjenci nie są traktowani bardziej poważnie i nie szanuje się ich czasu. 

Podkreślił, że te niedogodności mają wpływ na wizerunek szpitala. Zauważył,  

że pracownicy powinni znaleźć wolę poprawy. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że tutaj rola Pani 

dyrektor, by tych zmian wymagać od lekarzy i osób odpowiedzialnych za rejestrację 

pacjentów w poradniach. Zaproponował, by umawiać pacjentów w odstępach  

na przykład co 10 minut. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że to różni 

się w zależności, o której poradni jest mowa, ponieważ pobyt w gabinecie lekarskim 

jest różny czasowo. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że to można 

dostosować, na przykład trzech pacjentów co 30 minut. Podkreślił, że należy 

szanować pacjentów, a im bardziej pracownicy szpitala będą ich szanować, tym 

lepsza opinia będzie o tej jednostce i pacjenci będą chętniej korzystać z tej placówki. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jaki jest system  

w rejestracji. 



17 
 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że kolejki 

oczekujących i zapisy godzinowe są prowadzone. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy odbywa się  

to w systemie, który dyrekcja może sprawdzić w swoim komputerze, czy odbywają 

się te zapisy w systemie papierowym. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że każdą 

zmianę w systemie widać. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jeśli 

przyjdzie pacjent ze skierowaniem od lekarza rodzinnego, to w którym systemie taki 

pacjent zostanie zapisany. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że w obu. 

Dodała, że jest również podział na tryby pilne i planowe. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy są dostępne 

miejsca dla pacjentów w trybie pilnym, bo jeśli zostanie przyjęty pacjent na szpitalny 

oddział ratunkowy (SOR) i lekarz powiedział mu, że za dwa dni ma zgłosić się  

do lekarza w poradni na zdjęcie gipsu i rozmawiając z rejestracją  

w poradni urazowo- ortopedycznej dowiaduje się, że najbliższy wolny termin jest  

za trzy tygodnie, co w takim przypadku ma zrobić pacjent. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że jest to problem, w którym zostało wprowadzone bardzo dużo zmian. Powiedziała, 

że jeśli mowa o poradni urazowo-ortopedycznej uruchomiony został dodatkowy 

gabinet, gdzie przyjmowani są pacjenci ambulatoryjni i terminy oczekiwania są dużo 

krótsze. Nadmieniła, że w tym zakresie było bardzo dużo skarg, ponieważ pacjenci 

są roszczeniowi.  Podkreśliła, że pacjenci w ambulatorium posiadali krótsze terminy  

i logiczny był fakt, że odbędzie się wizyta w wyznaczonym terminie, ale niestety 

system opieki zdrowotnej funkcjonuje inaczej, ponieważ nie ma rejonizacji i pojawiają 

się kolejki. Zaznaczyła, że nie wszystko musi być zaopatrywane w wieluńskim 

szpitalu, niemniej jednak starają się wykonać wszystko, by przyspieszyć oczekiwanie 

pacjentów. Dodała, że zdarzają się przypadki, gdzie lekarze podstawowej opieki 

zdrowotnej (POZ) postępują niepoprawnie w stosunku do szpitala, ponieważ gdy 

pacjent ma wykonany zabieg, to niektórzy lekarze pierwszego kontaktu nie chcą 

ściągać szwów lub zmieniać opatrunków, a przez takie działanie wydłużają się kolejki 

oczekujących pacjentów do poradni specjalistycznych. Powiedziała, że w ten sposób 

pacjenci z poważnymi problemami nie dostaną się do lekarza specjalisty lub będą  
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 długie kolejki, a szpital wykonuje czynności, które powinny wykonywać POZ. 

Zauważa, że takim działaniem szpital podjął kroki by stanąć naprzeciw oczekiwaniom 

pacjentów. Nadmieniła, że ściągnięcie gipsu to również należy do obowiązków POZ.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że taki pacjent 

powinien wykonać jeszcze kontrolne zdjęcie rentgenowskie. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak,  

ale takie zdjęcie można również wykonać w POZ, ponieważ w zakres swoich 

obowiązków mają wpisaną tę czynność, jednak nie zlecają, ponieważ to generuje 

dodatkowe koszty i szpital obciążył te jednostki kosztami. Dodała, że lekarze 

pierwszego kontaktu nie prowadzą żadnej diagnostyki, lecz wypisują skierowania,  

a około 2/3 pacjentów ze skierowaniem na oddziały internistyczne i pulmonologiczne 

po zbadaniu i diagnozie na SORze okazuje się być skierowaniem niezasadnym. 

Zaznaczyła, że szpital ponosi koszty diagnostyki, ale nie przyjmuje na oddział, 

ponieważ się nie kwalifikuje traki pacjent. Podkreśliła, że problem tkwi  

w niediagnozowaniu pacjentów przez lekarzy rodzinnych, a szpital nie może 

wykonywać wszystkich czynności za nich i oczekiwać, że szpital będzie miał bardzo 

dobre wyniki finansowe. Dodała, że wszystkie podejmowane działania  

są prowadzone by pomóc pacjentom, a większość skarg kierowanych pod adresem 

ambulatorium Nocnej i Świątecznej Pomocy Lekarskiej (NPL) dotyczy 

nieprawidłowego wybrania poradni przez pacjenta. Dyrekcja powiedziała, że uczula 

personel by nie kierować uwag pod adresem pacjenta, ale go przyjąć, a niektórzy 

lekarze nie omieszkają się zwrócić uwagę choremu. Zauważa, że faktycznie tak jest, 

ale należy pamiętać również o dobru pacjenta. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiatu zapytał, czy jest 

możliwość rozwiązania problemu z placówkami POZ. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że prowadzone są rozmowy, ale jednostki te powinny zacząć być rozliczane  

z wykonywanej pracy. Dodała, że POZ otrzymują przychody z NFZ, ale nikt nie 

sprawdza strony kosztowej, otrzymują środki za to, że pacjent jest zapisany i jest 

przychód w ten sposób, natomiast jeżeli pacjent jest chorowity i muszą prowadzić 

diagnostykę, to pojawiają się koszty, a jeśli nie nadużywa systemu to dobrze wypada 

wynik finansowy. Powiedziała, że jeśli na terenie powiatu jest dużo prywatnych POZ, 

a na terenie powiatu wieluńskiego jest ich dużo, to te jednostki liczą każdy pieniądz. 
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu ponowił prośbę  

o przeprowadzanie rozmowy z właścicielami podstawowej opieki lekarskiej  

by kierowali pacjentów na badania do szpitala. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że szpital 

ma z tymi jednostkami umowy. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że wiele tych 

lekarzy ma dyżury w wieluńskim szpitalu.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że warto 

zauważyć fakt, że służba zdrowia w tej chwili się zmieniła i kiedyś to lekarze prosili 

się o dyżur, a obecnie jest odwrotnie i to szpital zabiega by wszystkie dyżury były 

wypełnione, a analizując obecną sytuację na rynku nie jest to proste zadanie. 

Zaznaczyła, że cały czas prowadzone są rozmowy z kierownikami POZ, są zawarte 

umowy i diagnostyka odbywa się w szpitalu, jeśli jej wielkość spada, to poprzez 

analizę stara się dopasować do wymagań rynku, na przykład poprzez obniżenie cen 

w cenniku.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd Powiatu zapoznał się  

z przedmiotową informacją. 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o realizacji 

zadań statutowych, dostępności i poziomie udzielanych świadczeń zdrowotnych  

w SP ZOZ za 2024 r. – temat sesyjny. 

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 10  

Przyjęcie sprawozdania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego i planu inwestycyjnego  

SP ZOZ w Wieluniu za 2024 r. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Zgłosił się Pan Przemysław Krężel. 

Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że Zarząd Powiatu 

ustala plan finansowy na dany rok i jest on realizowany, a nagle 27 grudnia 2024 

roku jest zmiana planu finansowego SP ZOZ w Wieluniu i wie, że jest  

to dostosowanie do powstałych zdarzeń, ale zastanawia go fakt, czy nie było 

przekroczeń w planie w ciągu roku. Poprosił by uaktualniać plany finansowe 

kwartalnie, zwłaszcza pod koniec roku, bo na początku to szpital zazwyczaj mieści 

się w planach, ale w wrześniu lub październiku, to niektóre z planów mogły zostać 

przekroczone. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że główna 

księgowa prowadzi analizę pod tym kątem. Dodała, że zmianę planu finansowego 

może dokonać w każdym momencie w granicach przychodów i kosztów i nie 

wymaga to zatwierdzenia przez władze Powiatu. Podkreśliła, że zmiany mogą być 

dokonywane i nie zawsze są przedstawiane Zarządowi, ponieważ na koniec roku 

mogą występować zdarzenia, jak na przykład przeliczenie rezerw, które zostały 

podniesione na skutek wniosku firmy, która zajmuje się przeliczaniem i zostały one 

podniesione w 2024 roku o ponad 1 mln zł w skutek podwyżek wynagrodzenia  

i wypłaty nagród jubileuszowych. Powiedziała, że nie znaczy to, że w ciągu roku nie 

pojawiają się zmiany, tylko nie muszą one być przedstawiane władzom powiatu,  

a ostateczna wersja jest przedstawiana w sprawozdaniu. Zaznaczyła, że jest  

to kontrolowane w takim zakresie, by nie było przekroczeń. 

 

 

Wchodzi Pan Piotr Kędzia. Zarząd Powiatu obraduje z pełnym składzie. 

 

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że Zarząd Powiatu 

w ciągu roku nie wie co dzieje się z tym planem. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jeśli 

będzie taka wola, to może przedstawiać ten plan. Powiedział, że dokonywane są 

zmiany w zakresie przychodów i kosztów i księgowa to nadzoruje, ale nie musi to być 

przedstawiane władzom, a jest do wglądu w szpitalu. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu jest załączona ostatnia zmiana planu, więc 

nie widzi problemu by w tym miesiącu, kiedy nastąpiła zmiana, dołączać  

do sprawozdania o stanie zobowiązań i należności te zmiany.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że będzie 

przedstawiać.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” sprawozdania   

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu z wykonania planu finansowego i planu inwestycyjnego SP ZOZ  

w Wieluniu za 2024 r. (głosowało 5 członków Zarządu).  

Sprawozdanie ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

odpowiedź Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu z dnia 5 marca 2025 r. dotyczące wniosku 

członka Zarządu Powiatu Pana Łukasza Dybki w sprawie porównania kosztów 

obsługi Szpitalnego Systemu Informatycznego w SP ZOZ w Wieluniu oraz kosztów 

obsługi tego typu systemu w innych szpitalach powiatowych, stanowiących prośbę  

o wskazanie szpitali do których SP ZOZ w Wieluniu na przesłać zapytanie dotyczące 

powyższych kwestii oraz uszczegółowienie zakresu merytorycznego pytań. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że prosi  

o sprawdzenie system Comarch, które szpitale powiatowe posiadają ten program  

i jakie są koszty obsługi tego systemu. Dodał, że z posiadanej przez niego wiedzy,  

to koszty są o połowę niższe w utrzymaniu i dalszym użytkowaniu, ajednocześnie 

prostszy w obsłudze, ponieważ generuje mniej czasu przy sporządzaniu opisów 

zabiegów czy operacji, co wpłynie korzystnie na wartość ekonomiczną wieluńskiego 

szpitala.  

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że przygotuje taką analizę. Zapytała, do ilu szpitali ma skierować zapytanie. 
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu odpowiedział, że mogą być 

dwa szpitale oraz prosi o skierowanie takiego zapytania również do firmy Comarch  

o wycenę systemu dla szpitala, należy posiadać wiedzę również w tym zakresie 

biorąc pod uwagę, że firmy informatyczne stale się rozwijają i czy zgodnie  

z powszechną opinią ta firma jest lepsza. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie 

ukrywa, że w momencie prezentacji firma jako główna księgowa opowiadała się  

za wyborem firmy Comarch. 

Pan Łukasz Dybka- członek Zarządu Powiatu powiedział, że jeśli szukamy 

oszczędności, to w tym zakresie powinniśmy sprawdzić inne rozwiązania, 

pamiętając, że obecnej firmie płacone są nie małe środki za miesięczne utrzymanie 

oraz za całe oprogramowanie, które można przeznaczyć na inne cele dla rozwoju 

szpitala. 

Pani Anna Freus - dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że przygotuje taką analizę na podstawie obecnego zakresu merytorycznego. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wszystkie kwestie zostały doprecyzowane.  

 

 

Pkt 11  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie podziału środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających na teren powiatu 

wieluńskiego wg algorytmu w 2025 r. na realizację zadań określonych  

w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 

zatrudnianiu osób niepełnosprawnych - temat sesyjny. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Beatę 

Korczewską, dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. Zapytał,  

czy są pytania. Zgłosił się Pan Przemysław Krężel. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że w planie budżetu 

jest dotacja w wysokości 10% z środków własnych na Warsztaty Terapii Zajęciowej  

w Rudzie i Olewinie i są mniejsze o około 4 tys. zł i jeśli wiadome to by było 
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wcześniej, to w przygotowanym projekcie uchwały na najbliższą sesję Rady Powiatu 

byłaby spójność. Dodał, by w momencie, gdy wiadomo jakie środki będą, to prosi  

od razu poinformować Wydział Finansowo- Księgowy.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Zgłosił się Pan Piotr Kędzia. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, dlaczego kwota 

podana w punkcie 6 załącznika do projektu uchwały, w wysokości 200 tys. zł  

z przeznaczeniem na dofinansowanie do likwidacji barier architektonicznych  

w komunikowaniu się i technicznych w związku z indywidualnymi potrzebami osób 

niepełnosprawnych, jest niewspółmierna z pozostałymi kwotami i z czego ona 

wynika. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że wynika to ze złożonych wniosków, ponieważ jest ich mniej niż na pozostałe. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, w jakiej wysokości 

może być dofinansowanie. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że maksymalnie 95%. 

Pan Piotr Kędzia - członek Zarządu Powiatu zapytał, czy w tym przypadku 

również. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały   

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 258/25 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przypadających na teren powiatu wieluńskiego wg algorytmu  

w 2025 r. na realizację zadań określonych w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r.  

o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych  

- temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 12 

Przyjęcie sprawozdania kierowników jednostek organizacyjnych z zawartych umów 

oraz przeprowadzonych prac budowlanych i remontowych w roku 2024. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania   

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie kierowników jednostek organizacyjnych z zawartych umów oraz 

przeprowadzonych prac budowlanych i remontowych w roku 2024 (głosowało  

5 członków Zarządu).  

Sprawozdanie ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

szczegółowych warunków korzystania z nieruchomości stanowiących własność 

Powiatu Wieluńskiego oddanych w trwały zarząd powiatowym jednostkom 

organizacyjnym. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały   

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

 



25 
 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 259/25 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych warunków korzystania  

z nieruchomości stanowiących własność Powiatu Wieluńskiego oddanych w trwały 

zarząd powiatowym jednostkom organizacyjnym (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie porozumienia do umowy dzierżawy z dnia 15 listopada 2022 roku  

– dot. zawarcia porozumienia do umowy dzierżawy, w związku ze zmniejszeniem 

powierzchni dzierżawy do łącznej powierzchni 0,7147 ha obręb Jasna Góra, gmina 

Mokrsko. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 260/25 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia do umowy 

dzierżawy z dnia 15 listopada 2022 roku – dot. zawarcia porozumienia do umowy 

dzierżawy, w związku ze zmniejszeniem powierzchni dzierżawy do łącznej 

powierzchni 0,7147 ha obręb Jasna Góra, gmina Mokrsko (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 15  

Przyjęcie informacji Dyrektora Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach w sprawie zawarcia aneksu do umowy najmu lokalu mieszkalnego. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach w sprawie zawarcia aneksu do umowy najmu lokalu mieszkalnego 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 16 

Przyjęcie informacji o realizacji inwestycji powiatowych w 2024 roku – temat 

sesyjny. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację o realizacji inwestycji powiatowych w 2024 roku – temat sesyjny 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 17 
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Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia oraz przedłożenia 

Radzie Powiatu w Wieluniu sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Powiatu 

Wieluńskiego w roku 2024 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,  

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie” – temat sesyjny. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały 

w przedmiotowej sprawie. 

  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 261/25 w sprawie przyjęcia oraz przedłożenia Radzie Powiatu w Wieluniu 

sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 2024 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie” – temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 18 

Zapoznanie z pismem Przewodniczącego Powiatowej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego w Wieluniu dotyczącym podjęcia działań w sprawie odwołania członków 

Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd Powiatu zapoznał się  

z pismem w przedmiotowej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem Przewodniczącego 

Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu dotyczącym podjęcia 

działań w sprawie odwołania członków Powiatowej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego w Wieluniu. 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia rezygnacji 

członka Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu 

 – dot. rezygnacji Pani Joanny Skotnickiej- Fiuk. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 262/25 w sprawie przyjęcia rezygnacji członka Powiatowej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego w Wieluniu – dot. rezygnacji Pani Joanny Skotnickiej- Fiuk 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 20 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia rezygnacji 

członka Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu 

 – dot. rezygnacji Pana Roberta Grabowskiego. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 263/25 w sprawie przyjęcia rezygnacji członka Powiatowej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego w Wieluniu – dot. rezygnacji Pana Roberta Grabowskiego 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie wskazania 

przedstawicieli Rady Powiatu w Wieluniu na członków Powiatowej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego w Wieluniu na kadencję w latach 2023-2026. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 264/25 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej uchwałę w sprawie wskazania przedstawicieli Rady Powiatu w Wieluniu 

na członków Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu  

na kadencję w latach 2023-2026 (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 22 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi  

II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu pełnomocnictwa  

do samodzielnego reprezentowania Powiatu Wieluńskiego w związku z udziałem 

szkoły w programie Erasmus +. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 265/25 w sprawie udzielenia Dyrektorowi II Liceum Ogólnokształcącego  

im. Janusza Korczaka w Wieluniu pełnomocnictwa do samodzielnego 

reprezentowania Powiatu Wieluńskiego w związku z udziałem szkoły w programie 

Erasmus + (głosowało 5 członków Zarządu).  

   Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 23 

Podpisanie przez Zarząd Powiatu w Wieluniu bilansu z wykonania budżetu powiatu 

za rok 2024. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że pomimo 

deficytu w wysokości 2196 tys. zł przy osiągniętych dochodach w wysokości ponad 

200 mln zł to wynik jest bardzo oraz posiadaniu wolnych środków, na które Pan 

skarbnik ma przeznaczenie, czyli dla nauczycieli, którzy mają otrzymać podwyżki 

wynagrodzenia. Zauważa, że wynik budżetu jest obiecujący. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, ile wynosi 

zadłużenie powiatu. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że jest  

na poziomie 13 714 760 zł. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał,  

czy z wyemitowanych obligacji powiat realnie korzysta. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że obligacje  

te są ujęte w zadłużeniu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że dług 

wzrósł o 4 mln zł. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że wzrósł, ale  

w 2024 roku zostały spłacone w kwocie 1 616 tys. zł, więc wartość długu na koniec 

2023 roku wynosiła 11 357 360 zł a na koniec 2024 roku 13 714 760 zł, czyli zostały 

wyemitowane obligacje o wartości 4 mln zł a spłacone 1 616 tys. zł co ukazane jest  

w zobowiązaniach długoterminowych.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że zadłużenie jest 

na poziomie 6%. 

Pan Jakub Judziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że jednak 

zadłużenie wzrosło.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że wzrosło, ale 

podkreślił, że wartość wolnych środków, które „przeszły” z 2023 roku na 2024  

to 3642 tys. zł, natomiast wartość środków z 2024 roku na 2025 rok to kwota  

3828 tys. zł, czyli nic nie zostało stracone, a wykonane zostały inwestycje na kwotę  

72 749 tys. zł co daje 99% założonego planu. Dodał, że wartość dochodów 

bieżących wykonane były w 100,43%, wydatki bieżące 148 618 tys. zł co daje 97,6% 

wykonania.  

Pan Piotr Kędzia- członek Zarządu Powiatu powiedział, że wartość  

72 mln zł przeznaczonych na inwestycje, to jest 34% dochodów, więc jest to wysoki 

poziom. Zapytał, na jakim poziomie kształtowały się dochody majątkowe. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że 62 789 tys. zł 

co przekłada się na 99,39% wykonania. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że nie było dużo 

wkładu własnego o wartości około 10 mln zł. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zamknął powyższy punkt.   

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu podpisał bilans z wykonania budżetu powiatu  

za rok 2024. 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5 minut przerwy  

w obradach Zarządu Powiatu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu. Zarząd Powiatu obraduje w pełnym składzie.  

  

 

Pkt 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie Powiatu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał,  

na co są przeznaczane środki z Funduszu Pomocy dla Ukrainy. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że przede 

wszystkim są to zadania oświatowe z tych środków to wydatki są realizowane  

w starostwie, jednostki na obciążają starostwo kosztami nauczycieli i utrzymania 

uczniów. Na ten fundusz powiat otrzymał na dwa miesiące 282 tys. zł na zadania 

oświatowe, natomiast na pomoc społeczną 39 497 zł. Dodał, że każda szkoła 

przelicza koszty kształcenia dziecka z Ukrainy, obciąża starostwo, które potem 

starostwo zwraca te środki placówce z tej dotacji. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 266/25 w sprawie zmian w budżecie Powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

   Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 25 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 267/25 w sprawie opracowania układu wykonawczego – do uchwały Zarządu 

Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

   Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 26 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 268/25 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

   Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 27 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2025-2036. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 269/25 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2025-2036 (głosowało 5 członków Zarządu).  

   Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 28 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Kozłowo na realizację zadania inwestycyjnego „Budowa Szkoły Podstawowej  

w Szkotowie”. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 270/25 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kozłowo na realizację zadania 

inwestycyjnego „Budowa Szkoły Podstawowej w Szkotowie” (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 29 

  Sprawy bieżące. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że w tym punkcie znajduje się pięć materiałów. Pierwszy jest pn.: „Podjęcie uchwały 

Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert dla organizacji 

pozarządowych oraz innych podmiotów wymienionych w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  

na powierzenie realizacji zadania publicznego, na zasadach regrantingu, 

dotyczącego rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2025 roku.”. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie 

zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 271/25 w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert dla organizacji 

pozarządowych oraz innych podmiotów wymienionych w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  

na powierzenie realizacji zadania publicznego, na zasadach regrantingu, 

dotyczącego rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2025 rok (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że kolejny materiał jest pn.: „Podjęcie uchwały Zarządu powiatu w Wieluniu  

w sprawie ogłoszenia o naborze kandydatów na członków komisji konkursowej  

do opiniowania ofert w ramach otwartego konkursu ofert dla organizacji 

pozarządowych oraz innych podmiotów wymienionych w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  

na powierzenie realizacji zadania publicznego, na zasadach regrantingu, 

dotyczącego rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2025 roku.” Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie 

zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



37 
 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 272/25 w sprawie ogłoszenia o naborze kandydatów na członków komisji 

konkursowej do opiniowania ofert w ramach otwartego konkursu ofert dla organizacji 

pozarządowych oraz innych podmiotów wymienionych w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  

na powierzenie realizacji zadania publicznego, na zasadach regrantingu, 

dotyczącego rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2025 roku (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że kolejnym tematem w tym punkcie jest punkt pn.: „Przyjęcie propozycji 

dofinansowania wydarzeń ujętych w Harmonogramie wydarzeń patriotycznych 

 i uroczystości państwowych organizowanych i współorganizowanych przez 

Starostwo Powiatowe w Wieluniu w 2025 r.”. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie 

zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem propozycji w przedmiotowej sprawie. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

propozycję dofinansowania wydarzeń ujętych w Harmonogramie wydarzeń 

patriotycznych i uroczystości państwowych organizowanych i współorganizowanych 

przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu w 2025 r. (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że czwartym tematem w tym punkcie jest punkt pn.: „Przyjęcie propozycji 

dofinansowania wydarzeń ujętych w Harmonogramie wydarzeń kulturalnych, 
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oświatowych i sportowych organizowanych i współorganizowanych przez Starostwo 

Powiatowe w Wieluniu w 2025 r.”. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. 

Zapytał, kto jest „za” przyjęciem propozycji w przedmiotowej sprawie. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

propozycję dofinansowania wydarzeń ujętych w Harmonogramie wydarzeń 

kulturalnych, oświatowych i sportowych organizowanych i współorganizowanych 

przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu w 2025 r.” (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że ostatnim tematem do podjęcia pod obrady jest materiał pn.: „Podjęcie uchwały 

Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzenia dla prowadzących 

rodzinne domy dziecka.”. Udzielił głosu Pani Patrycji Świtalskiej. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że nastąpiła zmiana w projekcie uchwały w podstawie 

prawnej z art. 85 ust. 1, art. 91 na art. 91 w związku z art. 85 ust. 1 oraz paragraf 3 

otrzymuje brzmienie: „uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 

województwa Łódzkiego i wchodzi w życie po upływie 14 dni od ogłoszenia”. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Zgłosił się Pan Przemysław Krężel. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, kiedy będzie 

podpisywana umowa z rodziną prowadzącą rodzinny dom dziecka. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała, że nie 

wcześniej niż w kwietniu, najprawdopodobniej koniec kwietnia, początek maja, 

ponieważ ta rodzina prowadzi jeszcze kosmetyczne poprawki w domu.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że zależy  

mu by ta umowa została podpisana przez Panią dyrektor. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że posiada upoważnienie do podpisywania umów tego rodzaju. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, na jaki okres jest 

podpisywana umowa z rodziną prowadzącą rodzinny dom dziecka. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że na okres 5 lat.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 273/25 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzenia dla prowadzących rodzinne domy 

dziecka ze zmianami polegającymi na: „w podstawie prawnej z art. 85 ust. 1, art. 91 

na art. 91 w związku z art. 85 ust. 1 oraz paragraf 3 otrzymuje brzmienie: „uchwała 

podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym województwa Łódzkiego i wchodzi  

w życie po upływie 14 dni od ogłoszenia” (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 30 

 

Wolne wnioski.  

 

Na XXVII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie zostały 

złożone.  

 

 

Pkt 31 

Zamknięcie XXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku, 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął XXVII posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

Protokołowała: 

 

           Dorota Urbanek 

Referent  


